

# Memo/Mémo



**To: Band Members & Residents**  
**From: Amber Bernard**  
**Re: A'S'GUALT Art Installation/Contest (Canada 150)**  
**When: August 9<sup>th</sup>, 2017**  
**Where: Grey Rock Casino (Theatre)**  
**Time: 1:00p.m.-9:00p.m.**

On August 9<sup>th</sup> at the Grey Rock Casino, youths aged between 5-29 years will be exposing their art creations in different forms like sculptures, paintings, stained glass, music, photography, etc., for A'S'GUATL- an event that brings together the artistic talents of young Acadians and Aboriginals.

There will also be a visual arts contest for youths aged between 12-25 years old where they will have to create a work of art using something found in nature (such as wood, rock, water etc.). 1<sup>st</sup> place (\$400), 2<sup>nd</sup> place (\$250), and 3<sup>rd</sup> place (\$100) prizes will be awarded to the winning contestants.

**Deadline for submissions will be on August 3<sup>rd</sup>, 2017.**

There will also be a workshop for youths on arts and crafts, dance, and how to make jewelry, as well as booths displaying handmade works of art.

In addition, expositions of art, jewelry, face painting and live performances in the evening featuring Indigenous singing and dancing, will also be taking place during this amazing 1-day event!

Please contact Frédérique Cyr-Deschênes at 506-740-4135, or Amber Bernard at 740-2791, for more information!

**À: Membres & résident(e)s de la bande**  
**De: Amber Bernard**  
**Sujet: A'S'GUATL Art Installation/Concours (Canada 150)**  
**Quand: Le 9 août, 2017**  
**Endroit: Casino Grey Rock (Théâtre)**  
**Heure: 13h à 21h00**

Le 9 août au Casino Grey Rock, les jeunes âgés entre 5 et 29 ans exposeront leurs créations artistiques sous différentes formes comme les sculptures, les peintures, le vitrail, la musique, la photographie, etc., pour A'S'GUATL-un évènement qui rassemble les talents artistiques des jeunes acadiens et autochtones.

Il y aura un concours d'arts visuels pour les jeunes âgés de 12 à 25 ans où ils devront créer un œuvre d'art en utilisant quelque chose trouvé dans la nature (comme le bois, la pierre, l'eau, etc.). Des prix seront octroyés aux gagnants de la 1<sup>ère</sup> place (\$400), la 2<sup>ième</sup> place (\$250), et la 3<sup>ième</sup> place (\$100).

**La date limite des soumissions sera le 3 août, 2017.**

Il y aura un atelier pour les jeunes sur les arts et l'artisanat, la danse, et comment confectionner des bijoux, ainsi que des kiosques exposant des œuvres d'art faits à la main.

En plus, des expositions d'art, de bijoux, la peinture sur visage, et des spectacles en direct dans la soirée mettant en vedette des chants et des danses autochtones, auront aussi lieu pendant ce formidable évènement d'une journée!

S'il vous plait contactez Frédérique Cyr-Deschênes au 506-740-4135, ou Amber Bernard au 740-2791, pour de plus amples informations!